
Ивица Дачић Сергеју Лаврову: Никада нећемо увести санкције Русији
петак, 02 јун 2017 16:43

Шеф српске дипломатије Ивица Дачић рекао је данас руском министру спољних послова
Сергеју Лаврову да је Русија један од најважнијих стратешких партнера Србије, да је
Београд захвалан Москви по питању Косова и да никада неће уводити санкције Русији.

  

  

"Јуче сам на на отварању Међународног економског форума рекао да пријатељи остају
пријатељи и да никада нећемо уводити санкције Русији", рекао је Дачић на почетку
састанка, саопштило је Министарство спољних послова Србије.

  

Дачић и Лавров су на састанку на маргинама Међународног економског форума у Санкт
Петербургу изразили задовољство изванредним односима држава и два народа у свим
областима, наводи се у саопштењу.

  

Лавров је најавио да ће у понедељак у посету Србији допутовати председник Државне
думе Вјачеслав Володин.

  

Он је потврдио да премијер Дмитриј Медведев планира да дође у Србију, као и да ће он
доћи у посету у догледној будућности.

  

(Бета) 
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